
KornÃ©lia SlabÃ¡kovÃ¡ szebbÃ© tennÃ© PÃ¡rkÃ¡nyt
Thursday, 17 February 2011

Párkány alpolgármestere Kornélia Slabáková lett, aki független képviselÅ‘ként már 12. éve a városi önkormányzat
tagja. Kornélia Slabáková személyében elsÅ‘ alkalommal van szlovák nemzetiségÅ± alpolgármestere Párkánynak,
de mint mondta, számára a nemzetiségi hovatartozás nem kérdés, minden ember egyforma. Az elkövetkezÅ‘ években
környezetünk szebbé tételéért szeretne dolgozni, és egy régóta húzódó, több száz embert érintÅ‘ probléma megoldásával
is megpróbálkozik. 

 

Több éven keresztül pedagógusként tevékenykedett. 

KönnyÅ± volt elhagyni a katedrát.Nem. Nehéz volt meghozni a döntést. Az egész pályafutásom egy iskolához kötÅ‘dik, ez
az intézmény pedig nagyon a szívemhez nÅ‘tt. Viszont azokat a tapasztalatokat, amelyeket az elmúlt 12 év alatt az
önkormányzati szférában szereztem, szívesen kamatoztatnám tovább. Az, hogy teljes körÅ±en ezzel foglalkozom,
remélhetÅ‘leg meghozza a maga gyümölcsét. 

Ön az elsÅ‘ nÅ‘, aki Párkány alpolgármestere lett.

Nem tulajdonitok ennek nagy jelentÅ‘séget. Mindegy, hogy nÅ‘rÅ‘l, vagy férfirÅ‘l van-e szó, de azért mindenképpen örülök az
elsÅ‘ségnek.

Mit gondol, miért Önre esett Ján Oravec választása?

Szavai szerint a pozitív kapcsolatunk és a tapasztalatom döntött mellettem. Azt gondolom, hogy a választásokon
megszerzett szavazataimnak a számával ez összefügg mindez, melyeket ezúton is nagyon szépen köszönök.

Hogy sikerült kiépíteni azt a bizalmat, amelyet az emberektÅ‘l kap?

Az okok között szerepel, hogy mindenkivel megpróbálom megtalálni a közös hangot, legyen szó bármilyen nemzetiségÅ±
vagy gondolkodású egyénrÅ‘l. Nem szívesen használom a nemzetiség szót. Mindannyian egyelÅ‘ek vagyunk és
mindenkivel elbeszélgetek akár szlovák, akár magyar nyelven. Ráadásul a párkányi barátaim nagy része
magyar nemzetiségÅ±. A szívem mélyén egy kicsit én is magyar nemzetiségÅ± vagyok, a szüleim is ilyen gyökerekkel
rendelkeznek. Az, hogy szlovák nemzetiségem lett, az Å‘ döntésük volt abban az idÅ‘ben, amikor is egy teljesen szlovák
közegbe születtem bele. A nemzetiségi hovatartozásnak számomra nincsen jelentÅ‘sége. 

Milyen célokkal vág bele az új esztendÅ‘be, az új hivatásba?

Minden olyan területen segíteni szeretnék, ahol szükség van rá, s a polgármestert is szeretném támogatni a
munkájában. Szeretnék hozzájárulni a város fejlÅ‘déséhez, mely fontos a helyiek és a turisták számára is, hogy
szívesen térjenek vissza hozzánk. 

Ha jól sejtem, a figyelme a környezetünkre és annak tisztaságára fog irányulni.Így igaz. 

Szeretném elÅ‘segiteni azt, hogy rend és tisztaság legyen a városban illetve a lakótelepeken. Ehhez olyan feladatok
szükségesek, mint a rendszeres kaszállás, a zöld területek gondozása. Örülnék annak, ha szinesebbé válna a sétélóutca,
például virágszigetek kiépitésével. Jó lenne megoldani a szelektív hulladékgyÅ±jtés problémáját, valamint
visszaszorítani a zöld területen parkoló autók számát. Az, hogy mekkora rend és tisztaság lesz városunkban, nem csak
azokon múlik, akiknek ez a munkaköri kötelességük. Mindannyiunk felelÅ‘sségérÅ‘l van szó, ezért próbáljunk
felelÅ‘sségteljesen hozzáállni a problémához. Gondoskodjunk a környezetünkrÅ‘l és ne szennyezzük azt. Ha mindannyian
így teszünk, az eredmény meglátszik majd a környezetünkön.  

Bizonyára olyan tervei is vannak, amelyek nem a környezettel kapcsolatosak?

Természetesen. Szeretném megoldani Nothart Mária esetét. Az információim szerint, amelyeknek még muszáj
utána járnom, a hölgy nem tartózkodik párkányi otthonában, mégis szól a zene, ez pedig a humán együttélés
alapelveivel nem összeegyeztethetÅ‘. Úgy gondolom, színesebbé kellene tenni a kulturális életet is: mindezt minden
korosztály számára érdekes programok formájában.   Kasza-Szép Éva
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